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Geachte heer Zevenbergen,

De brancheorganisaties Adfiz, CFD en de OvFD schrijven u met het verzoek om samen te bekijken wat de 
gevolgen zijn van de huidige lockdown op de capaciteitsvraag voor de PE-examinering. Het doel hiervan is 
gezamenlijk te voorkomen dat er een logistieke bottleneck ontstaat voor de tijdige PE-examinering.

De aanleiding is mede dat we deze weken signalen ontvangen van kantoren/adviseurs die (alvast) hun 
zorgen uiten of de noodzakelijke PE-diploma’s wel tijdig binnen de huidige PE-termijn - vóór april a.s. - 
behaald kunnen worden. Zij geven aan dat de huidige lockdown opnieuw een hindernis opwerpt om alle 
benodigde PE-examens op tijd te kunnen behalen. In sommige gevallen zijn geplande examens in de 
laatste weken niet doorgegaan of verplaatst naar een latere datum.

Vorig jaar hebben we als Adfiz, CFD en OvFD verzocht om het vanuit het CDFD toe te staan dat 
exameninstituten plaatsonafhankelijke digitale examens kunnen aanbieden.  Om uiteenlopende redenen 
zag het CDFD hiervoor geen mogelijkheden. Er leken op dat moment t.a.v. de corona-pandemie ook 
betere tijden aan te breken. Echter al vrij snel daarna was er een kentering, waarop een nieuwe lockdown 
volgde. 

Dit alles heeft voor een deel ook zijn weerslag op het op tijd kunnen behalen van PE-examens.
Feit is dat diploma-houders opnieuw te maken hebben met een periode waarin zij door ingrijpende 
ontwikkelingen die buiten hun invloedssfeer liggen, in bepaalde gevallen hinder ondervinden bij het 
afleggen van de PE-examens. 

In april vorig jaar berichtte het CDFD al dat het leeuwendeel van diplomahouders nog hun PE-examens 
moet afleggen. Vervolgens verstrekte het CDFD in november concrete cijfers:
47.295 diplomahouders hebben één of meer adviesbevoegdheden die geldig zijn na 1 april 2022. Dat is 
52,2% van het totaal aantal diplomahouders. Zij hebben in de huidige PE-periode een beroepskwalificatie 
of een PE-examen gehaald. Een flink aantal adviseurs moet nog één of meer PE-examens halen. Op 30 
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november waren de adviesbevoegdheden van 48,8% van de beroepskwalificaties verlengd. De drukte bij 
de exameninstituten neemt intussen flink toe. 

Graag leggen we gegeven de huidige situatie de volgende vragen voor:
1. Heeft het CDFD in beeld of er in de komende maanden voldoende capaciteit is bij opleidings- c.q. 

exameninstituten om nog alle examens af te laten nemen?
2. Welke maatregelen neemt het CDFD om de benodigde capaciteit te waarborgen?
3. Overweegt het CDFD te adviseren dat de huidige PE-termijn moet worden verlengd, bijvoorbeeld tot 

de zomer van dit jaar? 
4. Wat zijn de actuele cijfers ten aanzien van het aantal adviseurs dat nog één of meer PE-examens moet 

halen? Wat is daarbij het aantal examens per adviseur? 
5. Op welk moment zal het CDFD op dit punt van een eventuele verlenging de gewenste duidelijkheid 

bieden?

Uw reactie op ons verzoek zien we graag op de korte termijn tegemoet.

 
   Met vriendelijke groet,

Canon

Adfiz CFD       OvFD
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